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Besluitenverslag over de vergadering van 

dinsdag 5 juli 2022 
 

Aanwezig: Fysiek:  

Frans Schotte (voorzitter), Dries Buyse, Bart De Cokere, Herwig De Coninck, Dirk 

Reinquin, Gert Vanderheyden, Jeroen Sleurs (algemeen directeur). 

Online: Arthur Cambier, Annemie Drieskens, Lieven Goethals, Luc Goossens, Lina 

Grooten, Christian Lagrange, Rita Lambregts, Jef Mannaerts, Tanja Nuelant, Mia Pollet, 

Linda Tandt, Marinus Van Rooij, Joost Vermeersch, Paolo De Francesco (verslaggever). 

Verontschuldigd: Jessica Bonneux, Marleen De Smet, Wouter Sysmans. 

 

1. Goedkeuring verslag en besluitenverslag raad van bestuur van 17 mei 

(in bijlage) 

Het verslag en besluitenverslag wordt goedgekeurd. 

2. Gezinspolitiek 

a. Gezinspolitiek in beeld 

De raad neemt akte van de gezinspolitieke activiteiten uit de voorbije periode. 

b. Dossier wonen 

Het dossier betreft een algemene stand van zaken van het dossier ‘wonen’ met de recentste cijfers en 

ontwikkelingen in het beleidsdomein. Het dossier geeft voorts aan in welke thema’s er nog 

standpunten moeten ontwikkeld worden. De raad heeft geen fundamentele opmerkingen en keurt 

het dossier goed. 

c. Vertegenwoordigingen 

De raad is akkoord dat de studiedienst onderzoekt wie afgevaardigd kan worden naar de Raad voor 

het Leefmilieu en de Gewestelijke Mobiliteitscommissie van het Brussels Hoofdstedelijk Gewest (ter 

vervanging van de ontslagnemende leden mevr. Ria Kaatee en mevr. Lieve Scheerlinck). De raad 

keurt voorts goed dat Hilde Timmermans (beleidsmedewerker studiedienst) fungeert als 

plaatsvervangend lid namens de Gezinsbond in de Raad voor Hoger Onderwijs. 

http://www.gezinsbond.be/
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3. Quick scan per 30 april 2022 

De begrotingscontrole opgenomen wordt overlopen en toegelicht. 

Financieel adviseur Jef Mannaerts geeft toelichting bij de begrotingscontrole op basis van de cijfers van 

30 april 2022. De prognose toont voor dit jaar (tot 31 december 2022) een tekort van 1.452.797 euro. Dat is 

643.991 euro slechter dan de begroting die een tekort voorzag van 808.806 euro. De belangrijkste redenen 

voor dit verschil zijn de tegenvallende opbrengsten uit lidgelden (420.000 euro minder dan begroot) en 

beleggingen (210.000 euro minder). Door de hoge inflatie en bijhorende indexeringen stijgt de loonkost 

met 200.000 euro ten opzichte van de begroting, maar die stijging wordt grotendeels gecompenseerd 

door meer onvoorziene afwezigheden (inclusief vacatures die langer openstaan door de krapte op de 

arbeidsmarkt). 

De raad neemt akte van de tussentijdse controle. 

4. Verplicht elektronisch betalen 

Vanaf 1 juli 2022 moeten volgens de Belgische wetgeving alle ondernemingen die met consumenten te 

maken hebben, van de kleinste tot de grootste, hun klanten ten minste één oplossing aanbieden 

waarmee zij hun aankopen elektronisch kunnen betalen. Die oplossing mag niet in de plaats komen van 

cashbetalingen die nog steeds moeten worden aanvaard: elektronisch betalen is daar een aanvulling op. 

De verplichting geldt niet alleen voor ondernemingen in de gebruikelijke zin van het woord, maar ook 

voor vrije beroepen en alle personen, overheden, verenigingen, … die op permanente basis economische 

activiteiten uitvoeren gericht op consumenten. 

Afdelingen worden voorgesteld om eventueel aan te sluiten in bulk bij Payconiq via de financiële dienst. 

Communicatie hierover volgt in het najaar. 

De raad keurt dit voorstel goed. 

5. Kern- en accentdoelgroepen 

Algemeen directeur Jeroen Sleurs overloopt de nota. 

Als organisatie maken we een belofte: ‘De Gezinsbond is dé partner voor elk gezin in alle levensfasen. We 

brengen gezinnen samen, versterken hen en komen op voor een gezins- en kindvriendelijke samenleving.’ Alle 

gezinnen zijn welkom, toch willen we enkele doelgroepen specifiek benoemen.  

De raad keurt het voorstel m.b.t. de kerndoelgroepen en accent-doelgroepen goed. 

6. Ondersteuning campagne ‘Brood(doos)nodig’ via Fondsenwerving 

Na overleg vindt de raad van bestuur de campagne brooddoosnodige een waardevol project waarbij onze 

leden en afdelingen worden gemobiliseerd om een gift te doen naar aanleiding van de Warmste Week. In 

december wordt het ingezamelde geld (hopelijk een groot bedrag) overgemaakt aan de Warmste Week. 

7. Procedures uitbetaling van spaartegoeden 

De raad van bestuur verklaart zich akkoord met onderstaande wijzigingen bij de huidige manier van 

werken: 
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• na het beëindigen van het lidmaatschap wordt geen spaartegoed meer uitbetaald. 

• ingeval van overlijden kunnen enkel de inwonende nabestaanden (gezinsleden die op hetzelfde adres 

wonen) die al met de kaart konden sparen of afnemen, verder de kaart kunnen gebruiken. Het saldo is 

niet overdraagbaar of uitbetaalbaar naar andere nabestaanden die dit claimen. 

• er wordt geen uitbetaling meer toegestaan van een omvangrijk opgebouwd spaarsaldo binnen een 

bestaand lidmaatschap. Het lid in kwestie wordt geïnformeerd over de mogelijkheden om het bedrag 

in korting te verzilveren i.p.v. in cash. 

8. Mededelingen 

a. Lidkaarten 2023 

Er wordt nog een jaar op de oude manier gewerkt. 

b. Personeel 

Nota in bijlage. Een bestuurslid vraagt de werkdruk in het oog te houden, n.a.v. een aantal 

ontslagnemende medewerkers. 

c. Verslag over de ondernemingsraad d.d. 10 maart 2022 

d. Verhoging km-vergoeding vanaf 1 juli 2022 – aanpassing formulier 

e. Zomeruitstap 2023 

9. Rondvraag 

Een bestuurslid vraagt naar de stand van zaken van de lopende ICT – projecten? Algemeen directeur 

Jeroen Sleurs antwoordt dat het een complexe oefening is maar dat de timing omtrent de CRM realistisch 

blijkt. De app wordt verder ontwikkeld, de lancering hiervan hangt af van de lancering van de CRM en kan 

normaal gezien kort erna worden gelanceerd. 

Een ander bestuurslid vraagt of er een algemene vergadering in september zal worden georganiseerd? De 

algemeen voorzitter antwoordt dat dit mogelijk is aangezien er voldoende agendapunten zijn. 

Een bestuurslid vraagt naar de acties omtrent het Belgisch voorzitterschap 2024. Een vergaderverzoek 

werd hierover uitgestuurd (september). 


